
Protokół Nr LXXIV

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 18 października 2022 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 20 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Beata Gajek - Dyl.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

  Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 września 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt
nr 596/22,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –
projekt nr 597/22,

c)  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2022  rok  –  projekt  
nr 598/22,

d) zmiany Uchwały Nr LIII/423/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 16 października
2021 r. w sprawie ustanowienia patrona miasta Staszowa – projekt nr 590/22,

e)  zarządzenia wyborów uzupełniających członka rady sołeckiej sołectwa Podmaleniec –
projekt nr 591/22,

f) wyrażenia  zgody  na  udzielenie  dotacji  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla  publicznych
przedszkoli,  niebędących przedszkolami specjalnymi, prowadzonymi przez osoby prawne
niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne w wysokości wyższej
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niż  określona  w  art.  16  ust.  1  ustawy  o  finansowaniu  zadań  oświatowych  –  projekt  
nr 589/22,

g) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego
nieograniczonego – projekt nr 592/22,

h) wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości – projekt nr 593/22,

i) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 594/22,

j) ustanowienia służebności przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność
Gminy Staszów – projekt nr 595/22.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie o wynikach dokonanej analizy
oświadczeń majątkowych za 2021 rok;

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów o wynikach dokonanej analizy oświadczeń
majątkowych za 2021 rok; 

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 13.09.2022 r. do
14.10.2022 r.

6. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 16 radnych). 

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 30 września 2022 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 16 radnych). 

         Ad. 4 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej

Powiatowi Staszowskiemu - projekt nr 596/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/596/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  odczytała  projekt  uchwały  

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035

– projekt nr 597/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/597/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c  

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 598/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/598/2022

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 d

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów odczytał projekt uchwały w sprawie

zmiany Uchwały Nr LIII/423/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 16 października 2021 r.  

w sprawie ustanowienia patrona miasta Staszowa – projekt nr 590/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/599/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pan Sławomir Mikula  odczytał projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających

członka rady sołeckiej sołectwa Podmaleniec – projekt nr 591/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła
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Uchwałę nr LXXIV/600/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Jolanta  Macias  –  Kierownik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  odczytała  projekt

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  dotacji  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla

publicznych  przedszkoli,  niebędących  przedszkolami  specjalnymi,  prowadzonymi  przez  osoby

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne w wysokości wyższej

niż określona w art. 16 ust. 1 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych – projekt nr 589/22. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/601/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani  Agnieszka Gilbert  -  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i  Rolnictwa  odczytała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości

gruntowej w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – projekt nr 592/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/602/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani Agnieszka Gilbert odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową

sprzedaż nieruchomości – projekt nr 593/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/603/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 i

Pani  Agnieszka  Gilbert  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  nabycie

nieruchomości gruntowej – projekt nr 594/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/604/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 j

Pani Agnieszka Gilbert odczytała projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejścia 

i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Staszów – projekt nr 595/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXIV/605/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 

W  wolnych  wnioskach Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz

odczytał informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie o wynikach dokonanej analizy

oświadczeń majątkowych za 2021 rok (w załączeniu do protokołu).

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił radny  Zdzisław  Brzyszcz,  który  poprosił  o  informacje  

w zakresie przeznaczenia uzyskanych środków finansowych w wysokości 48 milionów dla gminy

Staszów. Zapytał również o remont schodów przy ul. Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie,

które są częściowo wyremontowane.

Ponadto  odniósł  się  do  kwestii  poruszanych   na  ostatnich  sesjach  dotyczących  zastrzeżenia  

i niezadowolenia w zakresie funkcjonowania stadionu miejskiego i organizacji meczy piłki nożnej

Pogoni Staszów. Radny poprosił się o ponowne zaproszenie na Komisje Edukacji, Kultury i Sportu

prezesa MKS Olimpii Pogoń Staszów. Następnie radny przedstawił  bilety wstępu na mecze tzw.

cegiełki poprosił obecnego na sesji Pana Bolesława Kozłowskiego – Radcy Prawnego o udzielenie

informacji w zakresie sprzedaży biletów czy są one legalne czy nie. 

Radny Mariusz Łazarz poruszył temat związany z przygotowanym projektem ustawy, która ma 
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pozwolić  samorządom na  dystrybucję  węgla  dla  gospodarstw  domowych.  W związku  z  czym,

radny zwrócił się do Burmistrza o udzielenie informacji, czy gmina Staszów rozważa możliwość

dystrybucji węgla na terenie naszej gminy. 

Radny Tomasz Otrębski również  poprosił  o  informacje  w zakresie  przeznaczenia  uzyskanych

środków finansowych w wysokości 48 milionów dla gminy Staszów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć w pierwszej kolejności przedstawił informację

o wynikach dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok (w załączeniu do protokołu).

Następnie  udzielił  wyjaśnień  na  zapytania  postawione  przez  radnych  podczas  sesji.  W kwestii

zapytania radnego Zdzisława Brzyszcza dot. funkcjonowania MKS Olimpii Pogoń Staszów  zajął

stanowisko,  iż  ponownie  zostanie  wysłane  zaproszenie  na  Komisje  Edukacji,  Kultury  i  Sportu

prezesa  MKS Olimpii  Pogoń  Staszów.  Przypomniał,  iż  jest  to  stowarzyszenie,  które  działa  na

zasadach ogólnych,  posiada osobowość prawną.  Za stan finansowy i  prawny odpowiada Prezes

wraz z Zarządem. W zakresie udzielenia informacji skierowanej do radcy prawnego dotyczących

sprzedaży biletów,  odpowiedział,  iż  nie  należy  to  w jego kompetencji.  Zwrócił  się  do radnego

Brzyszcza o przemyślane wypowiedzi. W zakresie zapytania dot. częściowego remontu schodów

przy ul. Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie wyjaśnił, iż schody, które są w na terenie gminy

(górna część) zostały wyremontowane, zmodernizowane, pozostała część jest po stronie Spółdzielni

Mieszkaniowej, dodał, iż zostało wystosowane pismo  o podjęcie działań w zakresie części remontu

przedmiotowego chodnika.  Na chwilę  obecną gmina  oczekuje  na  stanowisko Spółdzielni  w tej

sprawie.  Na  pytanie  radnego  Zdzisława  Brzyszcza  i  Tomasza  Otrębskiego  w  zakresie

dofinansowania pozyskanych środków w wysokości 48 mln zł., poinformował, iż gmina Staszów w

dniu 14 października w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów Prezes  Mateusz Morawiecki  wręczył

promesy  na  Rozwój  stref  przemysłowych  z  Programu  Inwestycji  Strategicznych.  Do  gminy

Staszów trafiło 48 020 000,00 zł. Jest to 98 % wartości całego zadania. Nazwa inwestycji na jaką

zostaną wydane środki to: Staszowski Obszar Gospodarczy w Grzybowie.  Głównym założeniem

inwestycji jest jednoczesne wykorzystanie dwóch linii kolejowych przebiegających przez Staszów i

Grzybów: towarowej linii szerokotorowej numer 65 umożliwiającej bezpośredni eksport i import

towarów z Dalekiego Wschodu (łączy Polskę z Ukrainą, Rosją, Kazachstanem i Chinami), a także

linii  normalnotorowej  numer  70,  która  umożliwiłaby  dalszy  transport  towarów  na  szlakach

kolejowych w Polsce i Europie Zachodniej. Połączenie możliwości, jakie dają oba szlaki pozwala

stworzyć w Grzybowie port przeładunkowy.
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Burmistrz  Leszek  Kopeć podkreślił,  iż  pozyskane środki  pozwolą  na  wykorzystanie  potencjału

terenów w Grzybowie.  Dzięki  tej  inwestycji  gmina  Staszów stanie  się  atrakcyjnym ośrodkiem

gospodarczym. Dodał również, iż inwestycja to szansa na rozwój nie tylko Staszowa ale nawet całej

południowo-wschodniej  Polski.  Następnie  poinformował  również  o  pozyskanych  środkach  od

Wojewody Świętokrzyskiego w kwocie 80 000 zł na poprawę bezpieczeństwa  na terenie gminy

Staszów. Pieniądze przeznaczone zostaną na zakup i montaż 15 kamer na terenie Parku Miejskiego

im.  Górników Siarkowych w Staszowie  i  Stadionu Miejskiego w Staszowie.  Realizacja  zadnia

przyczyni  się  do  poprawy bezpieczeństwa  w miejscach  publicznych   i  skutecznych  metod  ich

zapobiegania. W zakresie zapytania radnego Mariusza Łazarza w sprawie dystrybucji węgla dla

mieszkańców  na  terenie  gminy  Staszów,  wyraził  stanowisko  zasadności  przystąpienia  gminy

Staszów do dystrybucji węgla na potrzeby swoich mieszkańców. Podkreśla jednak, iż na chwilę

obecną gmina Staszów czeka na ostateczny kształt ustawy jakiekolwiek wytyczne i rozporządzenia,

które będą regulowały tę kwestię wówczas rozpocznie działania zmierzające do jego dystrybucji.

Na  zakończenie  wyraził  chęć  pomocy  mieszkańcom  w  kupnie  tańszego  węgla,  których  rząd

preferuje. Następnie przedstawił informację z działalności za okres od 13 września 2022 roku do 14

października  2022  roku,  w  tym  przedstawił  obecnie  realizowane  zadania  inwestycyjne  (w

załączeniu do protokołu).  Poinformował również o  składanych wnioskach o dodatek węglowy

prowadzonych  przez  Urząd  Miasta  w  Staszowie  prowadzony  przez  Wydział  Infrastruktury

Komunalnej i Ochrony Środowiska. Dodał, iż do tej pory w gminie Staszów złożono 4262 wnioski

o dopłatę do zakupu paliw grzewczych, do wypłaty zakwalifikowało się na chwilę obecną 2200

wniosków,  póki, co gmina w chwili obecnej wypłaciła 1312 wniosków na ich wypłatę przeznaczyła

ok. 4 milionów zł. Ponadto poinformował, iż gmina przyjmuje również wnioski o wypłatę dodatku

dla gospodarstw domowych z tytułu wykorzystywania niektórych źródeł ciepła (pellet, gaz lpg) do

tej pory złożono 276 wniosków. Na chwilę obecną gmina oczekuje na środki finansowe, aby móc

przekazać pieniądze mieszkańcom. Na zakończenie swojej wypowiedzi zaprosił  zgromadzonych

oraz mieszkańców na Uroczystości Święta Patrona Miasta w dniu 25 października 2022 r.  

Radny Zdzisław Brzyszcz ponownie poprosił radcę prawnego o odniesie się w kwestii sprzedaży

biletów.  

Do  powyższego  odniósł  się  Burmistrz  Leszek  Kopeć  jeszcze  raz  zaznaczył,  iż nie  jest  to  

w kompetencji radcy prawnego.

Radny Piotr Kasperkiewicz zapytał, czy Burmistrz ma wiedzę w zakresie zapotrzebowania przez

mieszkańców naszej gminy na węgiel kamienny na najbliższy sezon grzewczy. Zapytał również  ilu
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przedsiębiorców na terenie miasta i gminy Staszów zajmuje się dystrybucją węgla. Radny uważa, iż

samorządy nie są gotowe, aby zająć się dystrybucją węgla, natomiast na terenie miasta i gminy są

firmy, które mają niezbędny sprzęt do sprzedaży (m.in. wagi). Ponadto zapytał  obecnego na sali

Prezesa  Zarządu  ZEC  o informację  w zakresie  jak  wygląda  sytuacja  cen odbioru  ciepła  przez

użytkowników korzystających z sieci spółki. Zapytał również, czy w obecnej sytuacji zasadnym by

było rozważyć możliwość rozbudowania sieci do obsługi aby umożliwić korzystanie  z większej

ilości  odbiorców.  Na  zakończenie  wypowiedzi  zwrócił  się  z  prośbą  o  rozważenie  możliwości

udostępnienia pomieszczenia z przeznaczeniem na biuro obsługi klienta PGE.

Radny  Mariusz  Łazarz  zapytał  o  planowany  termin  wykonania  remontu  chodnika  przy  

ul. Kościuszki w Staszowie.

Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów Leszek Kopeć  odnosząc się do zapytania radnego Piotra

Kasperkiewicza w zakresie dystrybucji węgla w gminie Staszów. Poinformował, iż jeżeli jak tylko

nastąpią  uregulowania  prawne,  gmina  uruchomi  możliwość  zapisu  dla  zainteresowanych

mieszkańców dystrybucją węgla.  Dodał, iż docelowe wnioski będzie można składać dopiero po

wejściu w życie obecnie procedowanej  ustawy o zakupie preferencyjnym paliwa stałego przez

gospodarstwa  domowe.  Obecnie  analizujemy  projekt  ustawy,  który  rząd  skierował  do  sejmu.

Chcemy  wybrać  jak  najlepszy  sposób  realizacji  zadania  dystrybucji.  Poinformował  również  

o podejmowanych rozmowach z lokalnymi przedsiębiorcami prowadzącymi skład węglowy. Cały

czas monitorujemy temat i wszelkie informacje odnośnie sprzedaży węgla przez samorząd. Przede

wszystkich  czekamy  jednak  na  uregulowania  prawne,  bo  to  podstawa  działania.  W  zakresie

utworzenia w budynku Urzędu stacjonarnego punktu biura obsługi klienta PGE, wyjaśnił iż były

podejmowane rozmowy z Zarządem PGE jednak ostatecznie zarząd postanowił uruchomić mobilny

punkt obsługi.  Dodał,  iż nie wyklucza w przyszłości powrotu do rozmów o utworzeniu punktu

stacjonarnego. W zakresie remontu chodnika przy ul. Kościuszki  w Staszowie odpowiedział, iż na

obecną  chwilę  jego  realizacja  nie  jest  możliwa  z  uwagi  na  brak  wystarczających  środków  w

budżecie.  Dodał,  iż  gmina planowała wykonanie  remontu  w ramach projektu  przebudowa ulic:

Towarowa i Kościuszki, jednak patrząc na obecny zakres prac środków finansowych może braknąć.

W związku, z czym dopóki nie będzie końcowego rozliczenia projektu gmina nie może przystąpić

do przeprowadzenie remontu przedmiotowego chodnika.

Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz  zasugerował, aby podczas uroczystości związanych  

z  obchodami  Dnia  Edukacji  Narodowej  odznaczani  byli  również  pracownicy  administracji  

i obsługi. 
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Pan  Jacek  Marek  –  Prezes  Zarządu  ZEC  Sp.  z  o.o.  w  kwestii  zapytania  przez  radnego

Kasperkiewicza. W pierwszej kolejności poinformował, iż spółka ma zabezpieczony opał na zimę, 

który  wystarczy  do  stycznia  2023  roku.  Gwarancję  dostaw  miału  węglowego  dla  Zakładu

Energetyki Cieplnej w Staszowie zapewnia umowa zawarta przez Spółkę z Polską Grupą Górniczą

S.  A.  Poinformował  również  o  zawartych  umowach  z  PGNiG  jeśli  chodzi  o  dostawy  paliwa

gazowego i umowę z PGE na dostawę energii elektrycznej. W związku z czym, zapewnił, że nie

powinny ceny ulec zmianie do końca roku. Natomiast jeżeli chodzi o przyszły rok nie może udzielić

jednoznacznej  odpowiedzi  co  do  wysokości  cen.  Jeśli  chodzi  o  rozwój  sieci  ciepłowniczej  na

terenie miasta Staszowa, poinformował iż na dzień dzisiejszy nie są prowadzone tego typu zadania

ze  względu  na  to,  że  takie  inwestycje  wymagają  uzasadnienia  ekonomiczno  –  technicznego.  

Na zakończenie wypowiedzi poinformował, iż są prowadzone prace modernizacyjne polegające na

wymianie rurociągów.  które są w złym stanie jeśli chodzi o izolację termiczną.   

Radny  Piotr  Kasperkiewicz nawiązał  do  wypowiedzi  Przewodniczącego  Rady  dotyczących

nagród  dla  personelu  pomocniczego  z  okazji  Dnia  Edukacji  Narodowej.  Zapytał,  czy  personel

pomocniczy jest również brany pod uwagę do odbioru nagród. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  jeżeli  chodzi  

o  wynagradzanie  nauczycieli  jest  kilka  szczebli  w  oświacie  m.in.  nagroda  ministra,  kuratora,

burmistrza, starosty są to nagrody odgórne z przeznaczeniem dla nauczycieli. Dodał również,  iż

dyrektor szkoły posiada swój budżet, w którym ma zapewnione środki finansowe  na nagrody  dla

personelu administracji i obsługi. 

         Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:20 do godz:14:25.    

                 

      Protokolant:                      Przewodniczący 

      Marlena Janowska                      Rady Miejskiej w Staszowie    

               ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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